
值班 VS 楊朝鈞醫師 2026 Weekly Schedule of NCKUH Dermatology Department R4 曾怡倫/ VS 楊朝鈞

週 日期 時間 活動 Case of the week

一 01/19 12:30-13:00 ※廠商演講: CO2 laser 廠商 (八億) (3F門診討論室)【Rs, VS】 A 68 y/o female with an 
elastic 5*4cm itchy tumor 
over right dorsal foot for 2 
months.

Answer for last week:
frontal fibrosing alopecia

二 01/20
08:00-08:30

※ 臨床病例討論會 R1蘇宇昂 (3F門診討論室)【全科人員】

1. A case of Pretibial Myxedema with Remarkable Therapeutic Response /V S許明隆

2. Herpes Zoster–Associated Abdominal Pseudohernia: A Rare Neuropathic Complication /VS 許釗凱

08:30-09:00 ※ 出院病例討論會 R1張皓雲 (3F門診討論室)【全科人員】

三 01/21

08:00-09:00 ※ 住診教學 VS 林謙 (3F門診討論室)【Clerks, PGYs, Rs】

13:00-15:00

※ 臨床病理討論會 (括弧內為討論重點) R2 鄭宇宸 / VS 李玉雲 (3F門診討論室)【全科人員】

1. Skin, axillary, right, excision: Hidradenitis suppurativa. (The clinicopathology review of 
Hidradenitis suppurativa) 

/R4 賴奕慈

2. Skin, left calf, biopsy:Neuroendocrine carcinoma (The clinicopathology review of Merkel 
cell carcinoma )

/VS 劉威廷

3. Skin, face, right, biopsy:Perivascular dermatitis (The clinicopathology review of 
Amyopathic dermatomyositis) 

/F王瀚棠

4. Skin, perinasal area, left; excision:In favor of basaloid follicular hamartoma (The 
clinicopathology review of Basaloid follicular hamartoma)

/R3侯秉宸

5. Skin and soft tissue, lower neck; excision: Compatible with branchial cleft cyst.(The 
clinicopathology review of Branchial cleft cyst)

/VS 劉威廷

6. Skin, left retroauricular area, excision: Basal cell carcinoma (The clinicopathology review 
of Basosquamous carcinoma )  

/VS 趙曉秋

四 01/22

08:00-08:15 ※ NP 衛教 貼膚測試 NP 王愛怡 (3F門診討論室)【全科人員】

08:15-09:00

※ 皮膚外科期刊討論會 R3張藝瀚 /VS 劉威廷(3F門診討論室)【全科人員】

Impact of Surgical Delay on Prognosis in Patients With Cutaneous Melanoma: A Single-Institution 
Retrospective Study in Japan (J Dermatol. 2025 May 10. )

※ 期刊討論會 R3 侯秉宸 /VS 王德華(3F門診討論室)【全科人員】

A sprayable TQ/Ce6@SAB/F-gel for accelerating wound healing via hypoxia-tolerant photodynamic therapy 
and immune-metabolic pathway (Biomaterials. 2026 Feb:325:123602.)

16:00-16:30 ※ 皮膚整外聯合討論會 (3F門診討論室)【全科人員】

五 01/23 08:00-09:00 ※ 住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch.17 R3 侯秉宸 (3F門診討論室)【Rs】

六 01/24
※ 值班主治醫師查房

日 01/25


